
Rada města Beroun

ZÁPIS

z 1. schůze Rady města Beroun,

která se konala dne 14. 11. 2018

od 14:00 hodin v místnosti rady města

Přítomni:

Omluveni:

Nepřítomni:

Hosté:

Předsedající:

Ověřovatelé:

Ing. Jiří Chalupecký, tajemník
RNDr. Soňa Chalupová, starostka

Mgr. Eva Chlumská, radní

Mgr. Olga Chocová, radní

Mgr. Ivan Kus, radní
Ing. Irena Mastná, radní

Ing. Michal Mišina, místostarosta

Leona Pinkasová, zapisovatelka

Mgr. Dušan Tomčo, mistostarosta

Mgr. Ildikó Fráňova, právník

<dle prezenční listiny>

<dle prezenční listiny>

RNDr. Soňa Chalupová, starostka

Mgr. Ivan Kus, radní

Návrhová komise: <dle prezenční listiny>

Číslo
bodu

Bod

Komentář

l. Zahájeni

Schůzi rady města zahájila v 14. 00 hod a jednání řídila starostka RNDr. Chalupová.
Ověřovatelem byl stanoven Mgr. Kus.

Starostka připomněla termín následujícího jednání rady města, které se bude konat dne 28. 11,
2018.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová, starostka Hlasování
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:

Výsledek hlasování:

2. Připomínky k zápisu z O. zasedání Rady města

K zápisu z předešlé schůze rady města nebyly vzneseny žádné námitky ani připomínky.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová, starostka Hlasování
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:

Výsledek hlasování:
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1035/1/RM/2018 Program schůze rady města

I. Rada města schvaluje

program schůze rady města konané dne 14. 11. 2018.

RNDr. Chalupová předložila návrh programu jednání a navrhla ještě doplnit jako bod 7. Informaci o

změně či. 2 Harmonogramu časové přípravy návrhu rozpočtového opatření č. 5 a návrhu rozpo&u
města Beroun na rok 2019.

Dále navrhla projednat zřízení komisí pro kulturu a kulturní dotace a komisi pro sport a sportovní

dotace z důvodů možnosti rychlého projednání žádostí o dotace.

Radní s návrhem na rozšíření programu jednání souhlasili.

Předkladatel: Ing. Jiřf Chalupecký Hlasování
Zpracovatel: Leona Pinkasová Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Typ dokumentu: Usnesení Usnesení bylo: Přijato

Informace o plnění usnesení

K informacím o plnění úkolů vyplývajících z usnesení rady města nebyly vzneseny žádné dotazy.
Rada města vzala informace na vědomí.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová, starostka Hlasování

Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:

Výsledek hlasování:

1036/1/RM/2018 Změna nájemce garážového stání v budově bez čp/če, která je součástí
pozemku p.č. st. 4083/1 v k. ú. Beroun.

K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Ing. Miloslav Ureš

I. Rada města souhlasí

s uzavřením dodatku č. 2 ke smlouvě o nájmu ev.č. 0086/2014/NAJ/OMI ze dne 13. 3. 2014,

ve znění dodatku č. l na pronájem garážového stání č. 6 v horním patře budovy bez čp/če,

která je součástí pozemku p.č. st. 4083/1 v k. ú. Beroun (budova bývalé kotelny v Hlinkách)

mezi městem Beroun jako pronajímatelem a panem B||;|||||; ;|:|;:i F|;?:|;:s;;;:::; :|||, bytem ÍMV

^:;;|||||;:| ;|;|||| H;s:ii|;||;i ;::;;jako nájemcem.

II. Rada města ukládá

l. Ing. Miloslavu Dresoví, vedoucímu odboru majetku a investic

1. 1. zajištění realizace tohoto usnesení.

Termín: 30. 11.2018

Do jednání rady města byl přizván lna. Dřeš, vedoucí odboru majetku a investic.
lna. Ureš uvedl, že město Beroun má uzavřenou smlouvu o nájmu garážového stání v budově

bývalé kotelny v Hlinkách se společností F. M. PLAYGROUND spol. s r. o. Jednatel společnosti zaslal

žádost o změnu uživatele garážového stání ze společnosti F. M. PLAYGROUND na fyzickou osobu.
Tato změna by byla provedena dodatkem č. 2 ke smlouvě o nájmu.
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Záměr města uzavřít dodatek č. 2 byl zveřejněn a nebyly k němu podány žádné nabídky ani

^jádření.

Mař. Kus uvedl, že při projednávání návrhu radou města dne 17. 10. 2018 měl k
návrhu připomínky. Ale vzhledem k tomu, že nebyly podány žádné jiné nabídky, respektuje
rozhodnutí rady města.

lna. Mastná a Mař. Tomce se zapojili do diskuze s dotazy na cenu pronájmu garážového stání, což

jim bylo zodpovězeno.

Předkladatel: Ing. Miloslav Dřeš

Zpracovatel: Alena Daňnová

Fyp dokumentu: Usneseni

Hlasování

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení bylo: Přijato

6. 1. 1037/1/RM/2018 Darování hokejbalových mantinelů - SK Kelti 2008 z.s.
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

[ng. Miloslav Dřeš

I. Rada města souhlasí

s přijetím daru v podobě hokejbalových mantinelů, včetně jejich součástí a příslušenství,
umístěných na pozemcích města Beroun p.č. 1458/21 a p.č. 1458/2 v k. ú. Beroun od
sportovního klubu SK Kelti 2008 z. s., IČ: 22732713, se sídlem Slunečná 1745, Beroun-Město,
266 Ol Beroun a s uzavřením darovací smlouvy s tímto klubem.

lna. Ureš uvedl, že město Beroun je vlastníkem areálu "Městské školní hřiště Hlinky". Město Beroun
sportovní klub SK Kelti 2008 uzavřeli smlouvu o vzájemné spolupráci při využívání hokejbalového

hřiště ve výše uvedeném sportovním areálu, kdy město Beroun poskytuje k užívání hokejbalové
hřiště a sportovní klub poskytuje k užívání hokejbalové mantinely. Smlouva byla uzavřena na dobu
určitou, a to do l. 10. 2018. Součástí uvedené smlouvy je i závazek sportovního klubu, že po
ukončení spolupráce převede bezplatně hokejbalové mantinely do majetku města Beroun.
RNDr. Chalupová poznamenala, že byly námitky ze strany veřejnosti, že hřiště využívá pouze
sportovní klub Kelti.

Mař. Chocova a Mař. Chlumská uvedly, že hřiště je velmi využívané, užívá jej mimo jiné i

Jungmannova základní škola.
Na dotaz Mař. Kuse odpověděl lna. Mišina, že byly rozšířeny prostory šaten v budově společnosti
Spektra Beroun. Následně došlo k navýšení nájemného, které hradí Berounská sportovní, v
jejíž správě se areál hřiště nachází.

Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš

Zpracovatel: Alena Dařinová

Typ dokumentu: Usneseni

Hlasování

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení bylo: Přijato

6.2. 1038/1/RM/2018 Darování hokejbalových mantinelů - SK Kelti 2008 z.s.
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Ing. Miloslav Dřeš

I. Rada města ukládá

l. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1. 1. zajištění realizace tohoto usnesení.

Termín: 30. 11. 2018
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Rada města uložila lna. Urešovi zajištění realizace tohoto usnesení.

Předkladatel: Ing. Miloslav Dřeš

Zpracovatel: Alena Dařinová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení bylo: Přijato

1039/1/RM/2018 Informace

I. Rada města bere na vědomi

informaci o změně či. 2 Harmonogramu časové přípravy návrhu rozpočtového opatření města
Beroun č. 5 na rok 2018 a návrhu rozpočtu města Beroun na rok 2019 Pokynu č. 4/2018

k zajištění Zásad tvorby rozpočtu města Beroun a jeho změn návrhu rozpočtového opatření

města Beroun č. 5 na rok 2018 a návrhu rozpočtu města Beroun na rok 2019 vydaného dne

16. 10. 2018.

Tajemník úřadu lna. Chalupeckv předložil radě města informaci o změně či. 2 Harmonogramu

časové přípravy návrhu rozpočtového opatření města Beroun č. 5 na rok 2018 a návrhu rozpočtu

města Beroun na rok 2019 Pokynu č. 4/2018 k zajištění Zásad tvorby rozpočtu města a jeho změn.

Z časových důvodů nebude projednána úprava rozpočtu v rozšířeném vedení města.

RNDr. Chalupová zdůraznila nutnost projednání rozpočtu zastupitelstvem v prosinci 2018. Z tohoto

důvodu by nebyl projednán rozpočet v rozšířeném vedení města v prosinci, ale až při první úpravě

rozpočtu. Uvedla, že Zásady tvorby rozpočtu chce vedení města i nadále dodržovat, ale v současné

době by to znamenalo rozpočtové provizorium.
Mař. Kus vyjádřil politování, že uvedené návrhy nebudou projednávány v rozšířeném vedení.

Zásady jako celek se velmi osvědčily. Přínosné a efektivní byly zejména závěry rozšířeného vedení.

Respektoval ale časové důvody proč se tak nyní nestane.

lna. Chalupecký uvedl, že zásady tvorby rozpočtu a jeho změn jsou osvědčené praxí.

Předkladatel: Ing. Jiří Chalupecký

Zpracovatel: Mgr. Daria Hrabárová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení bylo: Přijato

1040/1/RM/2018 Informace o záměru nájemce areálu Kempu Beroun - Závodí

I. Rada města souhlasí

se záměrem nájemce Kempu Beroun - Závodí vybudovat v areálu přívod pitné vody směrem k

řece za dodržení stavebně technických podmínek stanovených odborem majetku a investic

městského úřadu.

lna. Mišina informoval radu města o žádosti nájemce areálu Kempu Beroun - Závodí o povolení
vybudovat v areálu přívod pitné vody směrem k řece.

RNDr. Chalupová vyjádřila svůj názor, že areál v péči současného nájemce funguje dobře
a přitahuje množství návštěvníků, s čímž členové rady vyjádřili souhlas.

Mař. Kus a Mař. Tomčo navrhli, aby nájemce předložil svoji vizi, kterou by pak rada města
projednala. Inq. Mišina připomněl, že to bylo již součástí výběrového řízení pro výběr nájemce
areálu kempu.

Mař. Kus, lna. Mišina, lna. Mastná a Mař. Tomčo se zapojili do diskuze o možnostech realizace a
nutnosti stanovení a následného dodržení stavebně technických podmínek.

Předkladatel: Ing. Michal Mišina
Zpracovatel: Leona Pinkasová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení bylo: Přijato
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9. 1.

9. 2.

9. 3.

9.4.

041/1/RM/2018 Zřízení komisí rady města a jmenování jejich předsedů a členů

. Rada města zřizuje

v souladu s úst. § 102 odst. 2 písm h) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízenQ, ve

znění pozdějších předpisů, pro volební období 2018 - 2022 komise rady města:

komisi pro kulturu a kulturní dotace,

komisi pro sport a sportovní dotace,

komisi zdravotnictví a sociálních věcí.

.NDr. Chalupová připomněla, že je potřeba pro nové volební období 2018 - 2022 zřídit nové

omise rady města a jmenovat jejich předsedy a členy. Komise jsou ze zákona poradními orgány

ady města, své návrhy předkládají radě města a jsou jí ze své činnosti odpovědné.
iNDr. Chalupová zdůraznila potřebu co nejdříve zřídit komisi pro kulturu a kulturní dotace a komisi

ira sport a sportovní dotace. Připomněla, že žádosti o dotace jsou již podány, a je nutné je v co

lejkratší době projednat komisí.
lar. Kus navrhl zřídit i komisi zdravotnictví a sociálních věcí, která rovněž bude v nejbližší

lobě rozdělovat dotace na rok 2019.

•ředkladatel: RNDr. Soňa Chalupová Hlasování

'pracovatel: Hana Tučkova Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O
yp dokumentu: Usnesení Usnesení bylo: Přijato

.042/1/RM/2018 Zřízení komisí rady města a jmenování jejich předsedů a členů

:. Rada města rozhoduje

že komise musf mít 5, 7 nebo 9 členů podle povahy zaměření komise.

íada města dále projednala počet členů jednotlivých komisí. Konstatovala, že podle dosavadních
:kušenostíje vhodné stanovit pět až devět členů komise dle zaměření komise.
Agy. Kus připomněl, že tajemníci komisí jsou vybíráni z řad pracovníků městského úřadu.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová Hlasováni

Zpracovatel: Hana Tučkova Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O
Fyp dokumentu: Usnesení Usnesení bylo: Přijato

L043/1/RM/2018 Zřízení komisí rady města a jmenování jejich předsedů a členů

[. Rada města jmenuje

předsedkyni komise zdravotnictví a sociálních věcí Mgr. Alžbětu Táborskou.

WDr. Chalupová navrhla jmenovat předsedkyní komise zdravotnictví a sociálních věcí Mgr. Alžbětu
ráborskou. Zdůraznila její zkušenosti v této oblasti i z dřívější práce v komisi.
Rada města s návrhem souhlasila.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová Hlasování

Zpracovatel: Hana Tučkova Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O
Typ dokumentu: Usnesení Usnesení bylo: Přijato

1044/1/RM/2018 Zřízení komisí rady města a jmenování jejich předsedů a členů

I. Rada města jmenuje

předsedu komise pro sport a sportovní dotace Mgr. Jana Piskáčka.
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Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová

Zpracovatel: Hana Tučkova

Typ dokumentu: Usnesení

RNDr. Chalupová navrhla na předsedu komise pro sport a sportovní dotace jejího dosavadního
člena Mgr. Jana Piskáčka.

Mař. Tomčo vyjádřil souhlas s návrhem a zdůraznil, že Mgr. Piskáček byl aktivním členem komise.

Hlasování

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení bylo: Přijato

9. 5. 1045/1/RM/2018 Zřízení komisí rady města a jmenování jejich předsedů a členů

I. Rada města jmenuje

předsedkyni komise pro kulturu a kulturní dotace Lenku Kuhar Daňhelovou.

RNDr. Chalupová navrhla v souladu s koaliční dohodou jako předsedu komise pro kulturu a kulturní

dotace Ing. Martina Tučka.

Mař. Chocová a Mař. Chlumská navrhly, aby v činnosti pokračovala paní Lenka Kuhar Daňhelová,

která se osvědčila již v předcházejícím období. Mař. Chlumská zdůraznila, že paní Kuhar Daňhelová
je propagátorka široké škály oborů kultury, aktivně se zúčastňuje kulturních akcí a má velký
potenciál.

Mař. Kus připomněl, že by měla být zachována stanovená koncepce kultury, která byla
zastupitelstvem města schválena. Zdůraznil, že komise jsou orgánem rady města a měli by je
tvořit osoby s odbornými předpoklady. Paní Kuhar Daňhelová je zárukou kontinuity činnosti

komise, má schopnost lidi stmelovat.
Na základě široké diskuze byla předsedkyní komise pro kulturu a kulturní dotace navržena paní
Lenka Kuhar Daňhelová.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová

Zpracovatel: Hana Tučkova

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesenf bylo: Přijato

9.6. 1046/1/RM/2018 Zřízení komisí rady města a jmenování jejich předsedů a členů

I. Rada města jmenuje

členy komise pro sport a sportovní dotace:
Jan Bečvář, Ing. Viktor Burkert st., Václav Koudela, Michal Maryška, Mgr. Martin Onderka,

Ing. Karel Přibyl, Mgr. Martin Šašek, Ing. Jan Simko

tajemnice: Michaela Zítová

Rada města dále projednávala návrhy členů komise pro sport a sportovní dotace.

RNDr. Chalupová uvedla, že volební strany předložili své návrhy na členy komisí.

Na členy komise pro sport a sportovní dotace byli navrženi: Jan Bečvář, Ing. Viktor Burkert st.,

Václav Koudela, Michal Maryška, Mgr. Martin Onderka, Ing. Karel Přibyl, Mgr. Martin Šašek a Ing.
Jan Simko.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová

Zpracovatel: Hana Tučkova

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasováni

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení bylo: Přijato

9.7. 1047/1/RM/2018 Zřízení komisí rady města a jmenování jejich předsedů a členů

I. Rada města jmenuje
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členy komise pro kulturu a kulturní dotace:

Radek Dolejš, Jiří Filip, Mgr. Karolína Fraňková, Mgr. Ivan Kus, MUDr. Kateřina Táborská, Ing.
Martin Tuček, Mgr. Pavel Veselý, Mgr. Bohumila Vokáčová

tajemnice: Bc. Michaela Skeříková

Rada města navrhla za členy komise pro kulturu a kulturní dotace Radka Dolejše, Jiřího Filipa, Mgr.
Karolínu Fraňkovou, Mgr. Ivana Kuse, MUDr. Kateřinu Táborskou, Ing. Martina Tučka, Mgr. Pavla
Veselého a Mgr. Bohumilu Vokáčovou.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová Hlasováni

Zpracovatel: Hana Tučkova Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O
Typ dokumentu: Usnesení Usnesení bylo: Přijato

9.8. 1048/1/RM/2018 Zřízení komisí rady města a jmenování jejich předsedů a členů

I. Rada města jmenuje

členy komise zdravotnictví a sociálních věcí:

Ing. Petr Horák, Ing. Miloslava Kučerová, Alena Pecková, Mgr. Ondřej Simon, MPA
tajemnice: Zuzana Zelenková

Dále rada města projednávala složení komise zdravotnictví a sociálních věcí. Volební strana Beroun
sobě zaslala písemný návrh, kde za členy této komise navrhla Ing. Petra Horáka a Mgr. Ondřeje
Šimona, MPA. Dále byla navržena Ing. Miroslava Kučerová a paní Alena Pecková. Všichni navrženi
mají zkušenosti s prací v oblasti zdravotnictvf a sociálních věcí.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová

Zpracovatel: Hana Tučkova

Typ dokumentu: Usneseni

Hlasování

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení bylo: Přijato

10. Různé - dotazy, připomínky, podněty, informace

V bodu Různé informovala RNDr. Chalupová o přípravě programového prohlášení rady města.

RNDr. Chalupová a Mař. Tomčo podali informace o průběhu jednání se společností AVE CZ ohledné

veřejného osvětlení. lna. Mišina připomněl, že se připravuje studie v rámci projektu "Beroun -
bezpečné město".

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová, starostka Hlasování
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:

Výsledek hlasování:

11. Závěr

Po projednání všech bodů jednání ukončila RNDr. Chalupová jednání rady města v 15.55 hodin.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová, starostka Hlasováni
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:

Výsledek hlasování:
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RNDr. Soňa Chalupová

starostka

Ing. Michal Mišina

mistostarosta

Mgr. Dušan Tomčo

mistostarosta

Zapisovatelé:

Leona Pinkasová

zapisovatelka

Ověřovatelé:

Mgr. Ivan Kus
radní
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